
UDRUGA GOSPODARSTVENIKA 
                 POSUŠJE 
 
        -UPRAVNI ODBOR- 
 
Broj: 04 -01/13 
Posušje, 24.01.2013. godine 
 
 
                ZAPISNIK S JEDANAESTE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA  
 
 
Dana  24.01.2013. godine, s početkom u 17:00 sati, u uredu Udruge održana je 
jedanaesta sjednica Upravnog odbora. Sjednicom je predsjedao predsjednik UO g. 
Marinko Šego, a na sjednici su bili: Veljko Lončar, Franjo Širić, Damir Lončar, Ivan 
Pavković, Mario Čutura, Krasnodar Petrović, Darko Vican i Stjepan Bago.  
Na sjednici je razmatran slijedeći:  
 
 
                                            D n e v n i  r e d 
 
 

1. Informacija o događanjima od prošle sjednice UO (03.12.2012.) 
 
Neka važnija događanja se ogledaju u slijedećem: 
 

 Na traženje načelnika općine dano stručno mišljenje i podraška za 
rekonstrukciju križanja na južnoj obilaznici „kod Divne“, 

 Tajnik je sudjelovao na trećoj i četvrtoj (radionici) sjednici ŽOR-a, 

 Dogovor s REDAH-om  oko organizacije Info dana: Dostupnost 
financijskih sredstava, nismo uspjeli organizirati, 
Ivan Pavković preuzima obvezu organizacije Info dana u suradnji s 
Odrazom, 

 Pregovori s Unicredit bankom o Info danu: Prezentacija bankarskih 
usluga, nije dogovorena  
Zaključak: Odustati od daljnjih pregovora 

 Predstavnici Udruge bili su prisutni na nekoliko događaja povodom 
Božića, te na svečanosti otvaranja preuređenih prostorija škole za djecu s 
posebnim potrebama, 

 Podržali smo  manifestaciju „Stokorak za Posušje,   

 Na našu inicijativu održan je sastanak kod ministra gospodarstva ŽZH; 
zakon o koncesijama, ubrzanje postupka dodjele koncesije za Bosiljnu 
itd.-  više o tome na našoj web stranici, 

 Za potrebe investitora u Njemačkoj urađena kratka „Prezentacija Posušja i 
potencijala za ulaganje“, 

 Na našu inicijativu održan je sastanak kod ministra gospodarstva ŽZH po 
pitanju Naredbe o ukidanju carinjenja roba iz Azije i Afrike u carinskoj 
ispostavi Grude, na kome je uručen službeni zahtjev ministru i 
predsjedniku vlade ŽZH, tražiti od direktora UNO ukidanje Naredbe (to su 
uradili, Naredba je ukinuta) 



 Poslan Zahtjev direktoru UNO s molbom izmijeniti dio nove Naredbe koji 
se odnosi na carinjenje robe preko 500 kg, 

 Na našu inicijativu održan sastanak kod načelnika općine po ranije 
najavljenim temama (autobusni kolodvor, javna rasvjeta, zemljišne knjige, 
pročistač vode, kanalizacija, služba za razvitak, poslovne zone), 

 Novi član Tolišić d.o.o. , tridesetdrugi po redu. 
 

2. Plan rashoda za 2013. godinu 
 
Usvojen je plan rashoda za 2013. godinu u iznosu od 21.630,00 KM. 

 
3. Odluka o visini članarine za 2013. godinu 

 
Članarina za 2013. godinu će iznositi 500,00 KM. 
U rujnu mjesecu razmotrit će se ponovno  ova Odluka, te se ovisno o broju 
članova eventualno korigirati. 

 
 

4. Odluka o imenovanju granskih povjerenstava UGP-a 
 
U cilju aktiviranja svih članova Udruge na određenim aktivnostima formirana su  
granska povjerenstva. Koordinatori povjerenstava zaduženi su sazvati, uz 
tehničku pomoć tajnika Udruge, prvu sjednicu povjerenstava do kraja veljače.  
 

- Tomislav Marić i Branimir Oreč: Povjerenstvo za graditeljstvo i 
infrastrukturu; 

- Damir Lončar: Povjerenstvo za urbanizam i prostorno uređenje; 
- Petar Lončar i Damir Vican: Povjerenstvo za proizvodnju; 
- Mario Čutura i Krasnodar Petrović: Povjerenstvo za trgovinu, 

turizam i usluge; 
- Ivan Pavković i Bruno Kovač: Povjerenstvo za poljoprivredu i 

stočarstvo. 
 

 
5. Razno 

 

 Predsjednik UO g. Marinko Šego ukratko je upoznao nazočne o svom 
viđenju razvoja gospodarstva u općini Posušje na temeljima udruženog 
djelovanja i iskorištavanja postojećih potencijala gospodarskih društava 
članova Udruge gospodarstvenika. Njegovo razmišljanje, u obliku 
dokumenta, pod naslovom: Prijedlog razvoja gospodarstva (posebno 
proizvodnje) je dostavljeno e-mailom svim članovima UO. 

 
 
 
                                                            Tajnik Udruge: 
 
                                                            Stjepan Bago, dipl.ing 


